
V Libochovanech dne 11.03. 2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Blížící se jaro přineslo nejen prodlužování dne, nárůst spotřebních cen, rozčarování nad chováním 

mnoha politiků a jejich mateřských stran, ale také bohužel negativní jevy do naší obce, které tu 

rozhodně nejsou tradicí příliš zakořeněnou. Upřímně řečeno aktivitu, kterou nikdo z obyvatel žijících 

v naší kotlině nevítá. Na mysli mám krádeže a vykrádání osobních aut obyvatel a návštěvníků obce. 

Řekla bych, že mám celkem přehled o svých spoluobčanech a jejich aktivitách a nějak mi nesedí 

spojování některých jmen s touto činností, byť jsem již několik takových nápadů slyšela. Považuji své 

spoluobčany za lidi, kteří se živí a chtějí živit poctivě, lidi, kteří pečují o své rodiny a majetky se vší 

mírou odpovědnosti, kterou k těmto mají. Zdá se mi, že i odpovědnost vůči obci je u většiny našich 

obyvatel nastartována v zájmu rozvoje obce a jejího zdárného rozvoje. Že to nejde vždy rychle a 

snadno je více než jasné, ale nemáme to nikdo jednoduché, takže když budeme chránit to co je 

vybudované a postupně k tomu přidávat nové, myslím, že naši potomci, pakliže budou pokračovat a 

ne ničit, nebudou mít příliš mnoho příležitostí k výtkám. 

Veřejné zasedání zastupitelstva, které bylo minulý týden sice opět bylo občany ignorováno, přesto bylo 

co řešit. Schválili jsme rozpočet na letošní rok, uzavřeli rok loňský, řekli jsme si, co letos zrealizujeme 

„za svoje“, na co si případně počkáme. Zodpověděli jsme několik nejasností a jediné zástupkyni občanů 

z Řepnice jsme vysvětlovali náš postoj k této naší místní části. Může mi být jedině líto, že se občané tak 

málo zajímají o to, co tady na Obecním úřadě řešíme. Potěšilo mne, že zástupci právě ze Řepnice se 

vyslovili k tomuto problému slovy: „dokud jsem neseděl v zastupitelstvu a blíže se neseznámil 

s problematikou rozpočtu, výhledu na možnosti realizace akcí a jejich financování, uvažoval jsem 

stejně, ale poté, co jsem informován, mám na dění zcela jiný názor“,  - myšleno - nemám tak 

jednostranně negativistický přístup k vedení obecních záležitostí. Tak si myslím, že by byl úspěch, 

kdyby takto získaný názor byli tito členové zastupitelstva schopni předávat dál, když už občané cestu 

na úřad neznají. 

V současné době probíhá slovní bitva o možnost získání alespoň nějaké finanční podpory z programu 

ROP (regionální operační program) na výstavbu tolik scházejícího kulturního prostředí zásobování 

obyvatelstva běžnými denními potřebami. Místa, která slouží pro denní nákupy potravin 

v Libochovanech jsou opravdu naprosto nedostatečná, mnoho hygieny přes úsilí personálu 

nedostačující, hlavně kapacitně nevhodná. Ale je to tak složité, že ani po již provedených úpravách se 

to našim nadúředníkům nelíbí, že by to snad mohli na venkově podpořit. Je to ostuda, zvláště když se 

každou chvíli lidé dovědí, jaké finanční prostředky se ztrácí neznámo kam, známo kým a nikdo není 

odpovědný. Jako přílohu tomuto slovu si budete moci přečíst, jaké podmínky si stanovuje Rada 

regionálního operačního programu k tomu, abychom mohli získat nepatrný příspěvek. Docela bych 

byla ráda, kdybyste se ozvali s komentářem na našich webových stránkách. 

Na tento čtvrtek jsme opět pozváni na finálové vyhodnocení soutěže „Zlatý erb“, nezapomeňte si najít 

výsledky, které budou uvedeny na internetu nejdříve ve čtvrtek večer. (13.3.2008) 

Mimo jiné zastupitelstvo rozhodlo o realizaci osvětlení do Řepnice. Mluvíme o tom také delší čas, 

hledali jsme možnosti dotace, ale podmínky jednotlivých dotačních možností nesouhlasily s naším 

záměrem, tudíž tuto akci za téměř 700tis. Postavíme za své finance. 



Otázka budovy kostela byla také již v minulosti řešena, ale vždy jsme na možnost převedení do 

vlastnictví obce takovéhoto objektu byli spíše skeptičtí. Ne že by se názor kdovíjak razantně posunul, 

ale pohled na chátrající budovu, které se fakticky nikdo řádně nevěnuje je skličující. Takže požádáme o 

převedení do vlastnictví a budeme postupně žádat o záchranu této prohlášené památky. 

V letošním roce opětovně vyplácíme příspěvky na léky pro důchodce do výše 500kč. Pozor, jedná se 

pouze o příspěvek na doplatky léků, nikoliv na úhradu zavedeného 30korunového poplatku. Na to je 

třeba dávat pozor při předkládání žádosti, abyste nebyli hned při podání žádosti zklamáni. Naopak 

přestáváme přispívat na obědy důchodcům, protože příspěvky na léky rok od roku počet narůstají a 

předpokládáme jejich nárůst i v roce letošním. 

Určitě bude širokou veřejnost zajímat i zpracovaný přehled o příjmech a výdajích na odpadové 

hospodaření obce. Přehledové tabulky jsou umístěné na jiném místě webu, určitě si je prohlédněte. 

Paní Skružná si s nimi dala práci, ale vyplatilo se. Touto cestou bych chtěla poděkovat všem, kteří se do 

zaběhnutého a rozvíjejícího se systému odpadového hospodářství v obci zapojují, odpad třídí a 

využívají všech nabízených možností. Však také již dost rodin přišlo na to, jak ušetřit, bude-li se 

dodržovat zásada třídění odpadu. Snižují četnost odvozu odpadu a tím pádem také platby za službu 

likvidace. Doporučuji, stojí to za těch několik stokorun ročně, které ušetříte. 

V příštím týdnu budou přistaveny velkoobjemové kontejnery, dáme vědět rozhlasem. 

V příštím týdnu také bude končit humanitární sbírka, která je v běhu již tři neděle. Proto máte-li ještě 

co k odložení a je to ještě ve velmi slušném stavu, tak přijďte. Informace jsou k přečtení na jiném místě 

webu. 

    

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


